

熱門國家 / 地區之檢測要求如下：

國家/地區	檢測要求	參考
中國內地 廣東省	<p>48 小時內有效 PCR 檢測陰性結果證明</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 必須是香港政府認可進行 2019 冠狀病毒病核酸檢測的本地醫療檢測機構 ● 採樣方式（報告須註明）：鼻咽拭子或鼻腔咽喉混合拭子 	<p>按此</p> <p>按此</p>
澳門	<p>24 小時內有效 PCR 檢測陰性結果證明</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 採樣方式：鼻咽拭子、口咽拭子或鼻腔咽喉合併拭子 	<p>按此</p> <p>按此</p>
台灣	<p>48 小時內有效 COVID-19 檢測陰性結果證明</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 檢測方法：PCR、實時 PCR、RT-PCR、RT-qPCR、NAA、NAAT、NAT、LAMP 測試、COVID-19 RNA 測試、SARS-CoV-2 RNA 測試、或分子診斷 	<p>按此</p>
日本	<p>72 小時內有效 COVID-19 檢測陰性結果證明</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 檢測方法：實時 RT-PCR、核酸擴增測試（LAMP）或抗原測試（CLEIA） ● 採樣方式：鼻咽拭子、鼻拭子、深喉唾液、鼻咽及口咽拭子 ● 報告須為英文版本 	<p>按此</p>
韓國	<p>48 小時內有效 PCR 檢測陰性結果證明</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 證明必須由當地南韓領事館或大使館認可醫院或醫療服務機構發出 ● 報告須為列印版本，可以是任何其他本地語言，須附有英文或韓文的翻譯證明 	<p>按此</p>
新加坡	<p>* 所有入境限制均已取消。2022 年 4 月 26 日起，「完全接種」疫苗之旅客（接種 2 劑科興疫苗會被視為部分接種）毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明，入境後免隔離</p>	<p>按此</p>
馬來西亞	<p>* 所有入境限制均已取消。2022 年 5 月 1 日起，「完全接種」疫苗之旅客入境前毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明，抵達後亦可免除檢疫測試及隔離</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 接種 3 劑科興疫苗的人士或接種 2 劑 BioNTech 疫苗人士，獲認可為「完全接種」 ● 未完成疫苗接種的旅客，出發前提供 48 小時內有效 PCR 檢測陰性結果證明 	<p>按此</p> <p>按此</p>
泰國	<p>* 2022 年 5 月 1 日起，完整接種疫苗旅客登機前毋須出示 PCR 核酸檢測證明，入境後免隔離、毋須接受檢測</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 旅客須持有由泰國外交部簽發的泰國通行證（Thailand Pass） ● 外國旅客須持有涵蓋 COVID-19 治療費用的醫療保險（最少為一萬美元） ● 未完成疫苗接種的旅客，出發前提供 72 小時內有效 PCR 檢測陰性結果證明，入境後不需再做 PCR 檢測也可以免隔離 	<p>按此</p>

英國	<ul style="list-style-type: none"> * 所有入境限制均已取消。2022 年 3 月 18 日起，所有入境旅客毋須出示 COVID-19 陰性核酸檢測證明；不論是否已接種新冠疫苗，入境後亦無需進行檢測及自我隔離 	按此
美國	<ul style="list-style-type: none"> * 所有入境限制均已取消。2022 年 6 月 12 日起，所有入境旅客毋須出示 COVID-19 陰性檢測證明或康復證明。所有外籍旅客仍須出示登機前 14 天的完整疫苗接種證明 	按此
澳洲	<ul style="list-style-type: none"> * 2022 年 4 月 18 日起，所有旅客於登機前往澳洲前，無須再出示 COVID-19 陰性檢測證明 ● 已完成接種獲澳洲政府認可疫苗的旅客，毋須申請旅遊豁免才能入境，抵達後也不需隔離 	按此
加拿大	<ul style="list-style-type: none"> * 2022 年 4 月 1 日起，所有已接種 2 劑疫苗旅客，入境前不需提供任何 COVID-19 陰性檢測證明，毋須接受強制隔離 ● 5 歲以上的「未完全接種」疫苗人士，需提供 72 小時內有效 PCR 或 LAMP 檢測陰性結果證明 	按此 按此

(最後更新：2022 年 6 月 14 日)

免責聲明：上述表格只供參考，如要了解最新的檢測資訊，請向航空公司或當地領事館了解清楚。

Test Requirement Among Different Countries / Regions :

Regions	Requirements	Ref
Guangdong Province, China	<p>Negative COVID-19 PCR test is required to be done no more than 48 hours before the traveler's flight.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Test report must be issued by local testing institution recognised by HK Government. ● Sampling method (must be specified in report): nasopharyngeal swab or combined nasal and throat swabs. 	Here Here
Macau	<p>Negative COVID-19 PCR test is required to be done no more than 24 hours before the passenger's flight.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Sampling method: nasopharyngeal swab, oropharyngeal swab or combined nasal and throat swabs. 	Here Here
Taiwan	<p>Negative COVID-19 test is required to be done no more than 48 hours before the traveler's flight.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Technique: PCR, RT-PCR, RT-qPCR, NAA, NAAT, NAT, LAMP, COVID-19 RNA, SARS-CoV-2 RNA Test, Molecular diagnostics. 	Here
Japan	<p>Negative COVID-19 test is required to be done no more than 72 hours before traveler's flight.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Technique: real-time RT-PCR, nucleic acid amplification test (LAMP) or antigen test (CLEIA). ● Sampling method: nasopharyngeal swab, nasal swab, deep throat saliva, nasopharyngeal or oropharyngeal swab. ● The test report must be written in English. 	Here
Korea	<p>Negative COVID-19 PCR test is required to be done no more than 48 hours before traveler' flight.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● The test certificate must be issued from a medical institution designated by the diplomatic offices of ROK. ● The test certificate must be issued in print format, and must be accompanied by proof of translation in English or Korean. 	Here
Singapore	<p>All entry restrictions have been removed.</p> <p>From April 26, 2022, travelers must be fully vaccinated before entering the country. Travelers who have completed the vaccination do not need to present a negative COVID-19 test certificate and are exempt from quarantine after entry.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 2 doses of Sinovac vaccine will be regarded as partial vaccination. 	Here
Malaysia	<p>All entry restrictions have been removed.</p> <p>From May 1, 2022, fully-vaccinated travelers are not required to present negative COVID-19 test certificate before entry, and they can also be exempted from pre-departure, on-arrival test and quarantine.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Those who received 3 doses of Sinovac vaccine or those who received 2 doses of BioNTech vaccine are recognized as "fully vaccinated". ● Travelers who have not completed the vaccination should provide negative COVID-19 PCR test certificate within 48 hours before departure. 	Here Here
Thailand	<p>From May 1, 2022, passengers who have been fully vaccinated are not required to present negative COVID-19 PCR test certificate before boarding, and are exempt from quarantine and on-arrival test.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Travelers must hold a Thailand Pass issued by the Ministry of Foreign Affairs of Thailand. 	Here

	<ul style="list-style-type: none"> ● Foreign travelers must have medical insurance covering the cost of COVID-19 treatment (minimum USD 10,000). ● Travelers who are not fully-vaccinated SHOULD PROVIDE negative COVID-19 PCR test certificate within 72 hours before traveler's flight. They can also be exempted from quarantine and on-arrival PCR test. 	
UK	<p>All entry restrictions have been removed.</p> <p>From March 18, 2022, all travelers are not required to present negative COVID-19 PCR test certificate before departure. All travelers are exempt from on-arrival test and quarantine regardless of whether they have been vaccinated.</p>	Here
US	<p>All entry restrictions have been removed.</p> <p>From June 12, 2022, all travelers are not required to present negative COVID-19 PCR test certificate or documentation of recovery from COVID-19 before departure.</p> <p>All travelers from foreign countries MUST PRESENT proof of vaccination against COVID-19 before boarding a flight to the United States.</p>	Here
Australia	<p>From April 18, 2022, all travelers are no longer required to present a negative COVID-19 test certificate before boarding.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Travelers who have been vaccinated and approved by the Australian government do not need to apply for a travel exemption to enter the country, nor do they need to be quarantined upon arrival. 	Here
Canada	<p>From April 1, 2022, all travelers who have been vaccinated with 2 doses of vaccine do not need to provide any COVID-19 negative test certificate before entry, and do not need to undergo mandatory quarantine.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Travelers over 5 years old who are not fully-vaccinated need to provide negative results of valid PCR or LAMP test within 72 hours 	Here Here

(Last Update : 14 June 2022)

Disclaimers : The above information is for reference only, please contact relevant airline and authorities for latest details.